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Zápis č. 7/2023 z 6. veřejného zasedání AS FF UJEP, 

 konaného dne 13. 9. 2023 
 

Účastníci hlasování 

• Komora akademických pracovníků:  Mgr. Andrea Frydrychová (online) 
Mgr. Táňa Šimková, Ph.D.  
PhDr. Jan Šmíd, Ph.D.  
Mgr. David Tomíček, Ph.D. 
Mgr. Vilém Zábranský, Ph.D. 

 
• Studentská komora:     

Kryštof Fišer 
Mgr. Gabriela Šilhavá (online) 
Silvie Thielová 

 
 

• Hosté:     doc. PhDr. Václav Drška, Ph.D. 
prof. PhDr. Michaela Hrubá, Ph.D. 
PhDr. Jiří Koumar, Ph.D. 

         
 
 

Program zasedání: 

1. Organizační řád FF UJEP 

 

 

Bod 1 

Děkan FF UJEP doc. PhDr. Václav Drška, Ph.D. uvedl předkládaný návrh Organizačního řádu FF UJEP a zdůvodnil 

záměr a jeho strukturu. Dr. Šmíd poznamenal, že není zcela jasné, která z verzí Organizačního řádu FF je v 

platnosti, zdali ta, dle příkazu č. 53/2021, z které vycházel předkladatel, nebo ta, dle příkazu č. 54/2022, která 

byla na webu FF UJEP uveřejněna na konci srpna 2023. Předseda AS Dr. Zábranský zrekapituloval jednání AS z 5. 

října 2022, na kterém byl návrh předložen Organizačního řádu (dle příkazu 54/2022). S ohledem na řadu 

nejasností v předkládané normě a nepřítomnost předkladatele či jiného zpravodaje k danému bodu se AS FF 

usnesl, že návrh vnímá jako předběžný a že podporuje jeho předložení v definitivní podobě AS FF na některém 

z příštích zasedání, viz zápis z jednání AS FF č. 7/2022. Dále konstatoval, že na žádném dalším jednání AS FF 

nebyl doplněný návrh Organizačního řádu FF UJEP znovu předložen a tedy, že nebyl řádně projednán. Z tohoto 

důvodu nemohl příkaz č. 54/2022 vejít v platnost a AS požaduje jeho stažení z webu FF UJEP. Na návrh Dr. 

Šmída senát přijal usnesení, že za předchozí referenční verzi Organizačního řádu FF UJEP považuje AS FF tu dle 

příkazu č. 53/2021. Poté následovaly dotazy a připomínky k obsahu aktuálně předkládané normy. Dr. Šmíd 

vznesl dotaz týkající se počtu proděkanů, jednotlivých jejich kompetencí a možných obtížích v rámci 

komunikace v takto velkém týmu. Mgr. Šilhavá se dotazovala, jakou pozici ohledně organizačních změn má 

Vědecká rada FF UJEP. Dr. Šimková chtěla blíže osvětlit kompetence jednotlivých proděkanů ve vztahu 

k navrhování a řešení jednotlivých typů projektů. Děkan doc. Drška všechny dotazy vypořádal a intence normy 
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detailně vysvětlil. V případě kompetence k jednotlivým projektům jej doplnila prof. Hrubá. Následně členové AS 

FF UJEP hlasovali a vyjádřili se kladně k předloženém návrhu. 

 

Usnesení 1 

AS FF UJEP se usnesl, že při posuzování předložených změn v Organizačním řádu FF UJEP bude jako předchozí 

referenční normu považovat znění Organizačního řádu platného dle příkazu děkanky č. 53/2021.                                                                                                                                     

 

(ano – 7, ne – 0, zdržel se – 1) 

 

Usnesení 2 

AS FF UJEP dle čl. 17 Statutu FF UJEP projednal a kladně se vyjádřil k návrhu Organizačního řádu FF UJEP 

v předloženém znění. 

(ano – 5, ne – 1, zdržel se – 2) 

 

 

 

 

Mgr. Vilém Zábranský, Ph.D. 

         předseda AS FF UJEP 


